
Protokół Nr XLVI/2014
 z sesji Rady Gminy Barciany

 z dnia 21 lipca 2014 r.

 
Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas otworzyła XLVI sesję Rady
Gminy Barciany. Powitała zaproszonych gości: Sekretarza Gminy – Annę Tereszko, Skarbnika
Gminy – Marię Pyrcz, dyrektora Zespołu Szkół w Barcianach, Kierownika Gminnego Ośrodka
Pomocy  Społecznej  w  Barcianach,  dyrektora  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Barcianach,
mieszkańca  naszej  Gminy,  dwie  panie  sołtysiny,  redaktorów  Telewizji  Mazurskiej.  Powitała
następnie  radnych.  Na podstawie  listy  obecności  stwierdziła  quorum – 8  obecnych  radnych.
Powiedziała następnie, że na sesji nie jest obecny Wójt Gminy- Ryszard Kozyra, gdyż wyjechał
służbowo z jednym z radnych do Warszawy. Odczytała  upoważnienie do reprezentowania Wójta
Gminy  przez  sekretarza  Annę  Tereszko.  Dodała,  że  pozostali  radni  powiadomili  o  swoich
nieobecnościach.  

Ad 2. Powołanie sekretarza obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że kolejnym
punktem  sesji  jest  powołanie  sekretarza  obrad.  Na  sekretarza  obrad  powołała
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Hansi Jurgena Maleckiego.

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas stwierdziła,  że protokół
z XLV sesji z dnia 24 czerwca był wyłożony na pół godziny przed sesją. Zapytała, czy są uwagi
do treści protokołu. Uwag nie zgłoszono. Zapytała następnie, kto jest za przyjęciem protokołu. W
głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 8 radnych.

Ad 4. Przedstawienie porządku obrad – wnioski o zmianę porządku.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że zgodnie z 
§ 25 ust. 3 Statutu Gminy Barciany Radni otrzymali powiadomienie o sesji wraz z materiałami 7
dni przed sesją. Następnie dodała, że zgodnie z § 31 Statutu Gminy można przedstawiać wnioski
w sprawie  zmian  porządku  obrad.  Stwierdziła,  że  żadne  wnioski  nie  wpłynęły.  Przedstawiła
następnie porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2.  Powołanie sekretarza obrad.
3.  Przyjęcie protokołu z  XLV sesji Rady Gminy.
4.  Przedstawienie porządku  obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.
5.  Informacja Wójta  Gminy o realizacji  podjętych uchwał Rady Gminy i  działaniach między
sesjami.
6. Interpelacje i zapytania Radnych.
7. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy



Finansowej Gminy  Barciany na lata 2014-2030.
8.  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.      
9. Projekt uchwały w sprawie w sprawie: dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym 
podatków oraz opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Barciany.
10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Barciany.
11. Przedstawienie  protokołu  Komisji  Rewizyjnej   z  kontroli  przeprowadzonej  w  Urzędzie
Gminy w Barcianach. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
13. Wolne wnioski i informacje.                                                                                                         
14. Wnioski mieszkańców.                                                                                                                 
15. Sprawy różne.                                                                                                                               
16. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas zapytała, czy są uwagi do 
przedstawionego porządku obrad sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Hansi Jurgen Malecki odniósł się do projektu uchwały w
sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Barciany. Powiedział,  że przed sesją
przeprowadził  rozmowę z  Państwem Litwin.  Stwierdził,  że  to  nie  jest  skarga  na  działalność
Wójta,  lecz  zażalenia  na  nierozpatrzenie  pisma.  Zgodnie  z  KPA pismo  państwa  Litwin  nie
wymagało odpowiedzi.  Stwierdził,  że mimo wszystko Państwo Litwin powinni byli  otrzymać
odpowiedź, bo wymaga tego kultura. Powiedział następnie, że państwo Litwin upoważnili go do
tego, aby na dzisiejszej sesji zabrać głos w tej sprawie. Ich intencją nie było złożenie skargi, a
przyspieszenie  załatwienia  sprawy.  Dodał,  że  to  Samorządowe  Kolegium  Odwoławcze
skierowało  do  Rady  Gminy  zawiadomienie  w  trybie  skargowym.  Na  podstawie  delegacji
otrzymanej  od  państwa  Litwin  wiceprzewodniczący Hansi  Jurgen  Malecki  złożył  wniosek  o
zdjęcie z porządku obrad niniejszego projektu uchwały.  Jednocześnie poprosił Sekretarz Gminy,
aby  odpowiedzialni  za  niniejszą  sprawę  pracownicy  zachowali  się  jak  należy  i  przeprosili
państwo Litwin w stosownym piśmie. Ponowił następnie wniosek o zdjęcie z porządku obrad
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Barciany.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  zapytała  obecną  na
obradach sesji Panią Litwin, czy podtrzymuje upoważnienie dla wiceprzewodniczącego Hansi
Jurgena Maleckiego  .

Pani Litwin odpowiedziała, że tak.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poddała pod głosowanie
wniosek radnego. W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty 8 głosami za. 

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2.  Powołanie sekretarza obrad.
3.  Przyjęcie protokołu z  XLV sesji Rady Gminy.
4.  Przedstawienie porządku  obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.
5.  Informacja Wójta  Gminy o realizacji  podjętych uchwał Rady Gminy i  działaniach między



sesjami.
6. Interpelacje i zapytania Radnych.
7. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy  Barciany na lata 2014-2030.
8.  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.      
9. Projekt uchwały w sprawie w sprawie: dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym 
podatków oraz opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Barciany.
10.  Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej  z kontroli przeprowadzonej w Urzędzie 
Gminy w Barcianach. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
12.Wolne wnioski i informacje.                                                                                                          
13. Wnioski mieszkańców.                                                                                                                 
14. Sprawy różne.                                                                                                                               
15. Zakończenie obrad.
   
Ad  5. Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła
o przedstawienie  informacji  Wójta  Gminy  o  pracach  Wójta  w  okresie  międzysesyjnym,  a
zwłaszcza o wykonaniu uchwał Rady.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko przedstawiła informację o realizacji podjętych uchwał Rady
Gminy i pracach w okresie międzysesyjnym  (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za złożoną
informację.
  
Ad  6. Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  
o zgłaszanie interpelacji i zapytań Radnych.

Radna Eugenia Gbur zapytała, czy będą kontynuowane remonty dróg gminnych przy garażach 
w Mołtajnach. Stwierdziła, że prace zostały przerwane ze względu na brak odwodnienia, które 
obecnie zostało wykonane. 

Więcej interpelacji nie zgłoszono.

Ad 7 - 8. Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  poprosiła  Panią
Skarbnik  o  omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Barciany na lata 2014-2030 oraz zmian w budżecie gminy na 2014 rok.

Skarbnik Gminy – Maria Pyrcz powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej
wynikają ze zmian w budżecie. Przedstawiła następnie zaistniałe zmiany w budżecie  po stronie
dochodów i wydatków.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –   Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas   podziękowała  za
omówienie. Zapytała następnie, czy są pytania w tej kwestii.

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata  Kłaczko-
Dyjas poprosiła o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w



uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2014-
2030 oraz projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansów i Budżetu – Adam Prokop - 7 obecnych członków
komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  uchwale  w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2014-2030 oraz projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Hansi Jurgen
Malecki – 7 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zmian w
uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2014-
2030 oraz projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia
Gbur  -   3 członków komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały w sprawie  zmian w
uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2014-
2030 oraz projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała
za przedstawienie opinii poszczególnych Komisji, a następnie odczytała treść projektu uchwały
w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy
Barciany na lata  2014-2030 i  poddała go pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym 8 radnych
głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących nie było  (uchwała
stanowi załącznik do protokołu).

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas odczytała treść
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok i poddała go pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym 8 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i
wstrzymujących nie było (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 9.  Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła Panią 
Skarbnik  o omówienie projektu uchwały w sprawie: dopuszczenia zapłaty instrumentem 
płatniczym podatków oraz opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Barciany.  

Skarbnik  Gminy  –  Maria  Pyrcz  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie:  dopuszczenia  zapłaty
instrumentem płatniczym podatków oraz opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Barciany.
Powiedziała, że zdarzają się klienci, którzy chcą zapłacić kartą płatniczą. Urząd dostosowuje się
do potrzeb. Dodała, że nie jesteśmy pierwsi. Są już urzędy, które świadczą takie usługi. System
ten będzie uzupełnieniem świadczonych usług i umożliwi zmniejszenie obrotu gotówkowego w
kasie Urzędu.  Przedstawiła następnie koszty utrzymania terminala płatniczego.  

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas podziękowała  za
omówienie.  Zapytała, czy są pytania w tej kwestii.

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata  Kłaczko-
Dyjas poprosiła  o  opinie  na  temat  projektu  uchwały  w  sprawie: dopuszczenia  zapłaty
instrumentem płatniczym podatków oraz opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Barciany. 



Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansów i Budżetu – Adam Prokop - 7 obecnych członków
komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie: dopuszczenia  zapłaty
instrumentem płatniczym podatków oraz opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Barciany.  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Hansi Jurgen
Malecki  –  7  członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie:
dopuszczenia  zapłaty  instrumentem  płatniczym  podatków  oraz  opłat  stanowiących  dochody
budżetu Gminy Barciany.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia
Gbur -  3 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie: dopuszczenia
zapłaty instrumentem płatniczym podatków oraz opłat  stanowiących dochody budżetu Gminy
Barciany.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała
za przedstawienie opinii poszczególnych Komisji, a następnie odczytała treść projektu uchwały
w sprawie: dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków oraz opłat  stanowiących
dochody  budżetu  Gminy  Barciany i  poddała  go  pod  głosowanie.  W głosowaniu  jawnym  8
radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących nie było
(uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

Ad 10. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła następnie
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej  z kontroli
przeprowadzonej w Urzędzie Gminy w Barcianach. 

Pani  Marianna  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  odczytała  protokół  Komisji
Rewizyjnej  z kontroli przeprowadzonej w Urzędzie Gminy w Barcianach w dniu 23 lipca br. w
zakresie wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w 2013 roku.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała  za
przedstawienie protokołu.

Ad 11.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  Sekretarza
Gminy o udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko udzieliła  odpowiedzi  na interpelacje radnej  Eugenii  Gbur.
Powiedziała, że obecnie należy obserwować, jak sprawdza się asfalt położony na drogach przy
garażach. Dodała, że o ile pozwolą środki finansowe, to być może uda się zrealizować to zadanie
w tym roku.
Ponadto powiedziała, że dołoży wszelkich starań, by wystosować odpowiednie pismo do Państwa
Litwin.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za udzielenie
odpowiedzi.



Ad 12.  Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas powiedziała,  że
kolejnym punktem obrad są wolne wnioski i informacje.  

Głos zabrała  Skarbnik Gminy – Maria  Pyrcz,  która odniosła  się  do publikacji  Pana Łukasza
Wiśniewskiego pt. „Kredytom się nie kłania”. Przedstawiła: dochody i wydatki gminy za okres
2006-2013, poziom zadłużenia za okres 2006-2013, pozyskane środki unijne w okresie 2004-
2013, wykaz inwestycji, na które zawarto umowy na dofinansowanie w 2014r. , dochody bieżące
– wydatki bieżące za okres 2006-2013. Uzupełniła, że obecnie realizowanych jest 16 inwestycji
ze  źródeł  zewnętrznych.  Dodała,  że  opinia  RIO  dot.  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  jest
pozytywna.   

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała  za
przedstawioną informację. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Hansi Jurgen Malecki zabrał głos i stwierdził, że również
zapoznał się z tym tekstem w  pismie pn. „Platforma Porozumienia”.   Odniósł się do treści.
Zauważył, że autorem jest człowiek, który nie ma pojęcia o finansowaniu gminy, a przy tym
usiłował być Wójtem Gminy. Dodał, że szczęściem jest, że nie doszło do zapaści finansowej.
Apeluje, aby wydać informator dla  społeczności o budżecie gminy wraz z przedsięwzięciami.
Sądzi, że to byłaby rzetelna i jasna informacja. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że
analizowała te informacje. Zauważyła, że istotnie, w roku 2010 i 2011 dochody i wydatki bieżące
niebezpiecznie zrównały się. 

Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono.
 
Ad 13. Wnioski mieszkańców.

Przewodnicząca  Rady Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  o  zgłaszanie
wniosków mieszkańców.

Pani Litwin zabrała głos i powiedziała, że prawdą jest, iż  Pan Malecki otrzymał upoważnienie.
Stwierdziła,  ze  nie  wnoszą skargi  na wójta.  Nie chciała  jednak, by znosić  z  porządku obrad
projekt  uchwały   w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Wójta  Gminy  Barciany.
Zauważyła,  że  wychodziła  w trakcie  obrad  sesji,  po  to,  by  poczytać  Kodeks  postępowania
administracyjnego. Zacytowała art.  64 i 65 Kpa. Nadal oczekuje odpowiedzi i nie chciała, by
niniejszy projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas odpowiedziała, że wpłynął
wniosek  radnego,  czyli  od  osoby  mającej  do  tego  uprawnienia  ze  wzlędu  na  sprawowanie
mandatu radnego. Przypomniała, że w trakcie realizacji p. 4 sesji skierowała również pytanie do
pani Litwin i otrzymała odpowiedź twierdzącą. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Hansi Jurgen Malecki zabrał głos i powiedział, że cała rzecz
polega  na  nieporozumieniu.  Sprawy  jak  to  nazywa  „gospodarcze”  w  tym  przypadku  nie



podlegają rozpatrzeniu w trybie Kpa. Wyjaśnił procedurę. Dodał, że odpowiedź pisemna powinna
być wystosowana  grzecznościowo. 

Pani  Litwin  zabrała  głos  i  powiedziała,  że  pismo  nie  było  wymierzone  w  Pana  Wójta  i
pracownika.  Chodzi  o  Urząd.  Przez  4  lata  nie  otrzymywała  odpowiedzi..  Urząd  musi
odpowiedzieć obywatelowi – takie jest jej zdanie. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że  Pani
Sekretarz  przy odpowiedziach  na  interpelacje  zadeklarowała,  że  dołoży wszelkich  starań,  by
wystosować odpowiednie pismo do Państwa Litwin. 

Pani Litwin powiedziała, że została wzięta z zaskoczenia. Chciała się ustosunkować. Urząd jest
zobowiązany udzielić odpowiedzi petentowi. Nie powiedziała, że chce, by projekt uchwały był
zdjęty z porządku obrad sesji. Stwierdziła, że doszło do nieporozumienia.

Ad 14. Sprawy różne.

Przewodnicząca  Rady Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  o  zgłaszanie
spraw różnych. W pierwszej kolejności Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata
Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że  21  maja  wpłynęło  wezwanie  do  usunięcia  naruszenia  prawa,
wystosowane przez  Kancelarię Adwokacką, reprezentującą Panią Jolantę Wasilewską. Wówczas
skierowała  to  wezwanie  do  rozpatrzenia  dla  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw
Socjalnych.  Powiedziała,  że  Komisja  spotkała  się  i  wypracowała  stanowisko.  Poprosiła  o
przedstawienie tego stanowiska.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Hansi Jurgen
Malecki przedstawił stanowisko Komisji.  Powiedział,  że  Komisja analizowała uchwałę  i  ich
zdaniem nie naruszono w niej prawa. Regionalna Izba Obrachunkowa oraz Wojewoda także nie
mieli  uwag  w  tej  kwestii.   Podsumował,  że  Komisja  proponuje  pozostawić  wezwanie  bez
odpowiedzi. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała  za
przedstawienie  stanowiska.  Poddała  je  następnie  pod  głosowanie.  W głosowaniu  jawnym za
przyjęciem  stanowiska   Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  głosowało
jednogłośnie 8 radnych.        

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poinformowała
o pismach Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego o przyznanych dotacjach dla kościoła w
Barcianach oraz w Mołtajnach.  

Więcej spraw różnych nie zgłoszono.

Ad 15. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas,  w  związku  z
wyczerpaniem porządku obrad XLVI sesji Rady Gminy, zamknęła jej posiedzenie o godz. 14.25,
dziękując wszystkim za udział.



Przewodnicząca Rady Gminy

    Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas
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